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Zápis ze 7. zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice 
konaného dne 7. 12.  2011  

 
 
 
 

Přítomni:  zastupitelé 
Mgr. Kateřina Arnotová 
Ilona Bervicová 
MUDr. Karel Černý  
Ivana Heřmánková 
Miroslav Hrubý  
Ing. Jaroslav Jelínek 
Bc. Blanka Klimešová 
Mgr. Jana Kopecká 
Tomáš Kopecký  

  Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D. 
  Ing. Alexander Lochman 

RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. 
  Ing. Michal Motyčka, DiS. 

Jaroslav Pokorný 
Ing. David Rezek 
Mgr. Jiří Slavík 
Ing. Radek Štefanič 
Ing. Richard Švarc  
Ing. Dita Švarcová 
Ing. Jiří Vintiška  

   
tajemnice 
Ing. Milena Pekařová  

 
Omluveni:  Jana Kosová 

 
 

Hosté:  právní zástupce MČ – Mgr. Ivan Chytil 
   
 
  
 
Předsedající: Ing. Alexander Lochman – starosta  
 
 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice zahájil starosta pan Alexander Lochman v 
18,00 hod. Přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 19 zastupitelů. 
Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 
 
Zápis z 6. zasedání zastupitelstva MČ Praha – Čakovice byl ověřen a je vystaven, nebudou-li 

k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 
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Úvod 
Zapisovatelkou jednání byla určena paní Renata Fuchsová. 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Radek Štefanič a pan Jaroslav Pokorný.  
Návrhová komise byla navržena ve složení: pan Tomáš Kopecký a Mgr. Lenka Kubcová, PhD. 
 
Hlasování o ověřovatelích zápisu a o složení návrhové komise: 
        Pro:  19 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   0  
        Nehlasoval:   0 
 
 
Usnesení: Z-7/0/11 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu – Ing. Radka 
Štefaniče a pana Jaroslava Pokorného a návrhovou komisi ve složení pan Tomáš 
Kopecký a Mgr. Lenka Kubcová, PhD.  
 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
Návrh programu: 
 

1. Zpráva o činnosti rady MČ v době mezi 6. a 7. ZMČ 
2. Rozpočtová opatření č. 4 roku 2011 
3. Návrh zásad hospodaření v období rozpočtového provizoria pro rok 2012 
4. Odměny členů a předsedů komisí 
5. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se společností 

PREdistribuce, a.s. - pozemek parc.č. 1252/33 obec Praha, k.ú. Čakovice 
6. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se společností 

PREdistribuce, a.s. - pozemky parc.č. 367/6 a 367/16 obec Praha, k.ú. Miškovice 
7. Smlouva o zřízení věcného břemene - PREdistribuce, a.s. – poz. parc. č. 51/1 a další, 

obec Praha, k.ú. Čakovice 
8. Uznání vlastnického práva k pozemku parc. č. 53 v obci Praha, k. ú. Čakovice 
9. Koupě garáže postavené na pozemku parc. č. 1348/119 v obci Praha, k. ú. Čakovice 
10. Prodej pozemku parc. č. 330/50 v obci Praha, k. ú. Miškovice 
11. Jednací řád 
12. Dodatek ke zřizovací listině ZŠ Dr. E. Beneše, Čakovice  
13. Diskuse zastupitelů 
14. Závěr 

 
 

Následně byly na úřad MČ zaslány zastupiteli tyto body s návrhem na zařazení do 
programu zasedání ZMČ: 

a) Upravení zasedacího pořádku zasedání zastupitelstva – předkládá Ing. David Rezek 
b) Zjištění právního stavu ve věci provedení terénních úprav (skládky) v Miškovicích na 

parc. č. 303, 304, 243/1 a 364/1, označované jako nedokončená stavba bikrosového hřiště 
– předkládá MUDr. Karel Černý 

c) Vedení silničního okruhu kolem Prahy městskou částí Praha – Čakovice – předkládá Ing. 
David Rezek  

d) Nakládání s veřejným majetkem. Zajištění transparentnosti majetkových dispozic – 
předkládá Miroslav Hrubý 

 
 



 3 

Návrh programu rozšířený o tyto body:  
 

1. Zpráva o činnosti rady MČ v době mezi 6. a 7. ZMČ 
2. Rozpočtová opatření č. 4 roku 2011 
3. Návrh zásad hospodaření v období rozpočtového provizoria pro rok 2012 
4. Odměny členů a předsedů komisí 
5. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se 

společností PREdistribuce, a.s. - pozemek parc.č. 1252/33 obec Praha, k.ú. 
Čakovice 

6. Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se 
společností PREdistribuce, a.s. - pozemky parc.č. 367/6 a 367/16 obec Praha, 
k.ú. Miškovice 

7. Smlouva o zřízení věcného břemene - PREdistribuce, a.s. – poz. parc. č. 51/1 a 
další, obec Praha, k.ú. Čakovice 

8. Uznání vlastnického práva k pozemku parc. č. 53 v obci Praha, k. ú. Čakovice 
9. Koupě garáže postavené na pozemku parc. č. 1348/119 v obci Praha, k. ú. 
Čakovice 

10. Prodej pozemku parc. č. 330/50 v obci Praha, k. ú. Miškovice 
11. Dodatek ke zřizovací listině ZŠ Dr. E. Beneše, Čakovice 
12. Upravení zasedacího pořádku zasedání zastupitelstva 
13. Zjištění právního stavu ve věci provedení terénních úprav (skládky) 

v Miškovicích na parc. č. 303, 304, 243/1 a 364/1, označované jako 
nedokončená stavba bikrosového hřiště 

14. Vedení silničního okruhu kolem Prahy městskou částí Praha – Čakovice 
15. Nakládání s veřejným majetkem. Zajištění transparentnosti majetkových 

dispozic 
16. Jednací řád  
17. Diskuse zastupitelů 
18. Závěr 

 
 
Připomínky k programu: 
 
   Bez připomínek.  
 
 
 
Hlasování o rozšířeném programu:   Pro:  18 
        Proti:    0 
        Zdržel se:   1  
        Nehlasoval:   0 
 
 
 
Program 7. zasedání ZMČ Praha  - Čakovice je schválen. 
 
Po skončení zasedání zastupitelstva následuje diskuse občanů. 
 
 
 

V 18,15 hod. se dostavil na zasedání zastupitelstva  MUDr. Karel Černý, přítomno je celkem 
20 zastupitelů.  
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K bodu 1. 
Zpráva o činnosti rady MČ v období mezi 6. a 7.  zasedáním ZMČ 
Předkládá: tajemnice ÚMČ – Ing. Milena Pekařová 
Zpravodaj: Ing. Milena Pekařová 
 
- tajemnice Ing. Pekařová přednesla zprávu o činnosti rady od 8. 9. 2011 do 7. 12. 2011 
 Rozprava: Mgr. Jiří Slavík  

- rekapitulace a zhodnocení práce rady MČ za 1. rok volebního období  
- návrh na odvolání rady z důvodu nedostatečných výsledků práce a 

nekompetentnosti tajnou volbou a po jménech   
Ing. Jaroslav Jelínek  
- dotaz na Mgr. Slavíka, zda by mohl uvést konkrétní důvody pro odvolání rady 

 
Starosta Ing. Lochman předává vedení zasedání zastupitelstva zástupci starosty Ing. Vintiškovi. 
    

Ing. Alexander Lochman  
- informoval o práci rady – cca ve 40 bodech přednesl dosažené výsledky nebo 

rozpracované úkoly  
- týká se získání finančních prostředků z různých dotací, finančních prostředků od 

investorů v MČ – příspěvky na infrastrukturu, atd. 
- investičních akcí plánovaných, probíhajících a dokončených 
- dokončených, rozpracovaných a plánovaných projektů  
- různých akcí pořádaných pro občany městské části 
 

Zástupce starosty Ing. Vintiška předává vedení zasedání zastupitelstva starostovi Ing. Lochmanovi.   
 
Hlasování o návrhu usnesení Mgr. Jiřího Slavíka - souhlasu s tajnou volbou na odvolání rady: 
        Pro:    8 

       Proti:    1 
       Zdržel se:  11 
       Nehlasoval:   0 
Návrh nebyl přijat. 

 
 
Návrhy usnesení o odvolání jednotlivých členů rady: 
 
1) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává starostu městské části Praha – Čakovice 
Ing. Alexandera Lochmana.  
     Pro: 5 Proti: 13 Zdržel se: 2 
 
Návrh na odvolání starosty městské části Praha–Čakovice Ing. Alexandera Lochmana nebyl přijat.  
 
2) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává zástupce starosty městské části Praha – 
Čakovice Bc. Blanku Klimešovou.  
     Pro: 5 Proti: 13 Zdržel se: 2 
Návrh na odvolání zástupce starosty městské části Praha-Čakovice Bc. Blanky Klimešové nebyl 
přijat.  
 
3) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává zástupce starosty městské části Praha – 
Čakovice Ing. Jiřího Vintišku.   
     Pro: 5 Proti: 11 Zdržel se: 4 
 
Návrh na odvolání zástupce starosty městské části Praha-Čakovice Ing. Jiřího Vintišky nebyl přijat.  
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4) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává zástupce starosty městské části Praha – 
Čakovice Mgr. Janu Kopeckou.  
     Pro: 5 Proti: 11 Zdržel se: 4 
 
Návrh na odvolání zástupce starosty městské části Praha-Čakovice Mgr. Jany Kopecké nebyl přijat.  
 
5) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává člena rady městské části Praha – 
Čakovice Ing. Richarda Švarce.  
     Pro: 5 Proti: 11 Zdržel se: 4 
 
Návrh na odvolání člena rady městské části Praha-Čakovice Ing. Richarda Švarce nebyl přijat.  
 
6) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává člena rady městské části Praha – 
Čakovice Ing. Bc. Michala Motyčku, DiS.  
     Pro: 5 Proti: 13 Zdržel se: 2 
 
Návrh na odvolání člena rady městské části Praha-Čakovice Ing. Bc. Michala Motyčky, DiS. nebyl 
přijat.  
 
7) Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice odvolává člena rady městské části Praha – 
Čakovice Ilonu Bervicovou.  
     Pro: 5 Proti: 13 Zdržel se: 2 
 
Návrh na odvolání člena rady městské části Praha-Čakovice paní Ilony Bervicové nebyl přijat.  
 
 
- přihláška k vystoupení z řad veřejnosti – Ing. Klouda  
- hlasování o jeho vystoupení 

Pro:  20 Proti:  0 Zdržel se:  0 
 

- Ing. Klouda vznesl dotaz v souvislosti s nedávnou návštěvou kardinála Duky v Praze – Čakovicích 
na možnost vybudování mateřské školy s 1 křesťanskou třídou 
 
- Ing. Alexander Lochman – pan arcibiskup se zmínil o pomoci městské části při vybudování 
křesťanské třídy, nikoliv však v prostorách fary 
 
- Mgr. Kopecká – ještě před návštěvou kardinála Duky byl stejný dotaz vznesen na arcibiskupství 
s tím, zda by tato třída nemohla být např. v prostorách fary; odpověď byla zamítavá (úprava prostor, 
technické zázemí, finanční stránka atd.)  
 
 
Usnesení: Z-7/1/11 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti Rady MČ 
Praha – Čakovice v období mezi 6. a 7.  zasedáním zastupitelstva, tj. v době od  8. 
9. 2011 do 7. 12. 2011. 
       Pro:  13 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   7 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 
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K bodu č. 2  
Rozpočtová opatření č. 4 roku 2011 
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka  
 
- Ing. Michal Motyčka informoval o rozpočtových příjmech a výdajích, o změnách v rámci rozpočtu 
– viz přiložené tabulky č. 1 a 2.     
 
Rozprava: Mgr. Jiří Slavík 

- dotaz na grant pro SK Třeboradice  
Mgr. Kateřina Arnotová 
- dotaz na stejný grant 
Ing. Richard Švarc 
- jako radní pro sport je přesvědčen, že tyto prostředky byly smysluplně přiděleny 

oddílu, který dobře funguje a v němž nachází uplatnění mládež jak z Třeboradic, 
tak z Čakovic 

Mgr. Jiří Slavík 
- dotaz – proč grant vyhlášený v létě se projednává až v prosinci, proč jej dostal SK 

Třeboradice, jako jediný o grantu věděl, ostatní organizace ne  
Ing. Alexander Lochman 
- pan Kott zatím nic nedostal, teprve o tom budeme hlasovat 
Ilona Bervicová 
- na fotbalovém hřišti je třeba dodělat umělé osvětlení, které stojí cca 800 tis. Kč; je 

tam organizováno 150 dětí; nechceme, aby se nám děti potulovaly a sprejovaly, 
chceme je podporovat ve sportu 

RNDr. Miroslav Marada 
- toto není debata o tom, že nepřejeme sportu, ale kdyby rada uspořádala výběrové 
řízení, kde by oslovila všechny sportovce, nemuseli bychom řešit nařčení z přidělování 
financí, protože se přihlásil jen pan Kott TJ Třeboradice 
 

Usnesení: Z-7/2/11 
1) Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje rozpočtové opatření č. 4 tak, 

jak je navrženo v tabulce č. 1 a 2.  
2) Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje poskytnutí účelového 

investičního grantu v oblasti tělovýchovy a sportu za rok 2011 občanskému 
sdružení SK Třeboradice. Grant ve výši 300.000,- Kč je určen jako příspěvek 
k dokončení osvětlení hřiště.  

       Pro:   12 
       Proti:    2 
       Zdržel se:   6 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 3.  
Návrh zásad hospodaření v období rozpočtového provizoria pro rok 2012  
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka   
 
- Ing. Michal Motyčka informoval o rozpočtových pravidlech, kterými je nutno se řídit v období 
rozpočtového provizoria – tzn. není-li schválen rozpočet na rok 2012 před 1.1.2012, měsíční výdaje 
budou čerpány ve výši 1/12 schváleného rozpočtu roku 2011 
Rozprava: Mgr. Jiří Slavík 

- dotaz, zda MČ uzavírá smlouvy, aniž na ně má finanční prostředky   
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Ing. Michal Motyčka, Marcela Kopičková – vedoucí FO 
- v době rozpočtového provizoria, než bude schválen rozpočet, se v platbách nesmí 
překročit v žádném měsíci 1/12 loňského schváleného rozpočtu 

 
Usnesení: Z-7/3/11 

Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje zásady hospodaření v období 
rozpočtového provizoria v období od 1. 1. 2012 do schválení rozpočtu pro rok 
2012 takto:  
1. Měsíční výdaje bude městská část čerpat nejvýše do 1/12 schváleného 

rozpočtu roku 2011 s tím, že městská část bude v období rozpočtového 
provizoria dbát na plynulost finančního hospodaření při plnění zákonných a 
smluvních povinností.  

2.  Městská část v tomto období nebude uzavírat smluvní vztahy, pokud není 
jistota, že na jejich plnění bude mít potřebné finanční prostředky.  

3. Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se 
stávají příjmy a výdaji rozpočtu po jejich schválení.  

       Pro:   18 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   2 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
 
K bodu 4. 
Odměny členů a předsedů komisí 
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka   
 
- zastupitelstvo MČ schvaluje odměny členům a předsedům komisí a výborů; odměny předsedům, 
kteří nejsou zastupiteli MČ, navrhuje rada MČ, předsedové komisí a výborů navrhují odměny členům 
svých komisí a výborů, kteří nejsou zastupiteli; v tabulce jsou uvedeny odměny za rok 2011 
 
Rozprava: RNDr. Miroslav Marada, PhD.  

- dotaz, dle čeho jsou v tabulce rozděleny odměny a dále jak pracují komise, jak 
svoji práci zveřejňují, prezentují 

Ing. Michal Motyčka  
- celková částka je pro všechny komise stejná, přidělení odměn členům je čistě 

v kompetenci předsedů  
MUDr. Karel Černý 
- připomínka, že rada dostává podněty, které nikde neprezentuje, což dělá dojem že 

komise nepracují 
Mgr. Jiří Slavík 
- připomínka – informace o činnosti se týká též výborů (nejen komisí) 
Ing. Jaroslav Jelínek   
- informace o práci KV – zápis o činnosti KV pravidelně zveřejňován na webu 
- v případě požadavku bude čtvrtletně předkládána zpráva zastupitelstvu 
Mgr. Jiří Slavík 
- poznámka – KV kontrolu provede, ale měl by zastupitele informovat 
Miroslav Hrubý 
- technická pozn. – KV by měl dostat podnět od zastupitelstva 
Ing. Dita Švarcová 
- přednesla informace o činnosti FV 
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MUDr. Karel Černý 
- informace o komisi ŽP 
Ing. David Rezek 
- návrh na pravidelné předkládání zpráv z jednotlivých komisí a výborů – např. před 

každým ZMČ 
Ing. Alexander Lochman 
- komise je poradní orgán rady, výsledky rady by měly být výsledky jednotlivých 
komisí; odměňování členů jsme nechali záměrně v kompetenci jednotlivých předsedů; 
v současné době paní Simona Hradilová předělává web a prostor pro komise si tam 
dokážu představit; komise musí fungovat v součinnosti s radou 
 

Usnesení: Z-7/4/11 
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice schvaluje odměny navržené předsedy 
komisí a výborů pro členy komisí a výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva, za 
rok 2011 a odměny předsedům komisí a výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva, 
tak jak je uvedeno v příloze č. 1  
       Pro:   15 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   5 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
K bodu 5. 
Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, 
a.s., - pozemek parc. č. 1252/33 obec Praha, k. ú. Čakovice 
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Richard Švarc 
 
- Ing. Švarc informoval o žádosti PREdistribuce a.s. o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene, 
týkající se posílení sítě kNN, které tak řeší navýšení příkonu el. energie pro stávající objekt ve 
vlastnictví RST tiskárna, spol. s r.o. v areálu bývalého cukrovaru; kabelové vedení vede – mimo jiné 
pozemky – také přes poz. parc. č. 1252/33 k. ú. Čakovice svěřený do správy MČ Praha – Čakovice;  
 
Rozprava: Miroslav Hrubý  

- dotaz, zda je tento pozemek v „balíku“ pozemků koupených za 16 mil. 
Ing. Jiří Vintiška  
- je jeho součástí  
  

Usnesení: Z-7/5/11 
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy o 
uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se společností  
PREdistribuce, a.s., se sídlem Svornosti 3199/19a, 150 00, Praha 5, IČ: 27376516, 
na stavbu, kterou investor nazval „Cukrovarská 33/21 – posílení sítě kNN, Praha 
9 – Čakovice“, v poz. parc. č. 1252/33 obec Praha, k. ú. Čakovice.   Věcné 
břemeno se zřizuje za účelem zajištění provozu, oprav a údržby kabelového 
vedení. Věcné břemeno se zřizuje jako úplatné. Úhrada za zřízení věcného 
břemene bude stanovena dle usnesení rady MČ č. USN RM 061/2011. 

Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 
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K bodu 6. 
Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, 
a.s., - pozemky parc. č. 367/6 a 367/16 obec Praha, k. ú. Miškovice 
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Richard Švarc 
 
- Jan Hutař ELEKTRO servis požádal v zastoupení za PREdistribuce a.s. o souhlas s uložením 
kabelového vedení v rámci stavby „Praha 18 – Miškovice, kabelová přípojka NN a zrušení TS 4163“ 
v pozemcích parc. č. 367/6 a 367/16 obec Praha, k. ú. Miškovice; RMČ a poté ZMČ Praha – 
Čakovice vyslovily souhlas s uložením kabelového vedení, se vstupem na pozemky MČ a byl 
schválen návrh na uzavření smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věc. břemene; žadatel dne 
21.10.2011 písemně oznámil, že se akce nebude realizovat a vzal svou žádost zpět; RMČ  přijala 
usnesení č. USN RM 466/2011, kterým zrušila obě dříve vydaná usnesení USN RM 077/2011 a USN 
RM 224/2011; ZMČ je nyní předkládán návrh usnesení na zrušení předchozího usnesení Z-4/7/11.    
Rozprava: Mgr. Jiří Slavík 

- dotaz, co bylo v rušeném usnesení  
Ing. Richard Švarc 
- usn. schvalovalo uzavření sml. o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věc. břemene 

 
Usnesení: Z-7/6/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice ruší usnesení č. Z-4/7/11 vydané 
v souvislosti se stavbou společností PREdistribuce, a.s., se sídlem Svornosti 
3199/19a, 15000, Praha5, IČ:27376516: „Praha 18–Miškovice, Kabelová přípojka 
NN a zrušení TS 4163“ v poz. parc.č. 367/6 a 367/16 v obci Praha, k.ú. Miškovice. 

Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

K bodu 7. 
Smlouva o zřízení věcného břemene - PREdistribuce, a.s., - poz. parc. č. 51/1 a další, obec 
Praha, k. ú. Čakovice 
Předkládá: rada MČ 
Zpravodaj: Ing. Richard Švarc 
 
- Ing. Švarc informoval o smlouvě o zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce a.s., 
uzavírané za účelem zřízení, provozu, oprav a údržby kabelového vedení 
Bez rozpravy 
 
Usnesení: Z-7/7/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje uzavření smlouvy o 
zřízení věcného břemene se společností PREdistribuce, a.s., IČ: 27376516, se 
sídlem Svornosti 3199/19a, Praha 5, PSČ 150 00 na kabelové vedení 1 kV uložené 
v pozemcích parc. č. 51/1, 1157/1, 1162/1, 1176/1, 1177/1, 1177/2, 1178, 1182/1, 
1186/1, 1195/1, 1527/4, 1528, 1561 a 1562 vše v obci Praha, k. ú. Čakovice za cenu 
72.250,- Kč + příslušná sazba DPH splatnou do 60 dnů od podání návrhu na 
vklad práva do katastru nemovitostí. Věcné břemeno se zřizuje za účelem zřízení, 
provozu, oprav a údržby kabelového vedení.  

Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 
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K bodu 8. 
Uznání vlastnického práva k pozemku parc. č. 53 v obci Praha, k. ú. Čakovice 
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 
 
- Ing. Jiří Vintiška informoval o situaci, týkající se pozemku parc. č. 53 k. ú. Čakovice, o souhlasné 
prohlášení a uznání vlastnického práva  
Rozprava: Miroslav Hrubý 
  - dotaz, zda tento návrh souhlasného prohlášení vznikl na základě rozhodnutí soudu 

Mgr. Ivan Chytil  
- ano (viz materiály k tomuto bodu) 

 
Usnesení: Z-7/8/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje uzavření souhlasného 
prohlášení o změně zápisu vlastnického práva k pozemku parc. č. 53 v obci 
Praha, k. ú. Čakovice s manželi Janem a Evou Spárovými, bytem Něvská 92/8, 
Praha 9. 
       Pro:   19 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   1 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 9. 
Koupě garáže postavené na pozemku parc. č. 1348/119 v obci Praha, k. ú. Čakovice 
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 
- Rada městské části Praha – Čakovice souhlasila s odkoupením řadové garáže č. 88 manželů 
Jaroslava a Zdeňky Novotných postavené na pozemku městské části Praha – Čakovice, parc. č. 
1348/119 v obci Praha, k. ú. Čakovice.  
Rozprava: Mgr. Kateřina Arnotová  
  - dotaz, zda tuto garáž MČ potřebuje  

Bc. Blanka Klimešová 
- garáž bude využita pro potřeby TS 
 

Usnesení: Z-7/9/11 
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje uzavření kupní smlouvy 
na garáž postavenou na pozemku parc. č. 1348/119 v obci Praha, k. ú. Čakovice 
s Jaroslavem a Zdeňkou Novotnými, oba bytem Sluhy 4, PSČ 250 63 Sluhy za 
cenu 30.000,- Kč splatnou do 30 dnů ode dne, kdy kupující doloží, že došlo 
k zápisu vlastnického práva k předmětu převodu v katastru nemovitostí. 
       Pro:   15 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   5 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
K bodu 10. 
Prodej pozemku parc.č. 330/50 v obci Praha, k. ú. Miškovice 
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 
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- Ing. Jiří Vintiška informoval o žádosti manželů Levičkových, týkající se odkoupení pozemku ve 
správě MČ Praha – Čakovice, parc. č. 330/50 v k. ú. Miškovice o výměře 81 m²; žadatelé nabízejí za 
odkoupení tohoto pozemku částku 300.000,- Kč 
 
Rozprava: Ing. David Rezek 

- dotaz na stav pozemku – zátopové území, v podstatě nemožnost objekt manželů 
Levičkových rekonstruovat; záměr rozšíření objektu 

  Ing. Alexander Lochman   
- pan Levička upustil od záměru zvětšit svůj dům, chtěl by pouze rozšířit svůj 

pozemek a proto požádal o odkoupení pozemku ve správě MČ; pozemek je 
nestavební, je to zeleň, cena vychází cca 3600,- Kč/m²   

  Mgr. Lenka Kubcová, PhD. 
- pozn. - vzhledem k plánované revitalizaci Mratínského potoka by MČ měla 

s každým pozemkem podél potoka nakládat velmi obezřetně 
  Ing. David Rezek 

- pozemek zasahuje až k potoku; pozn. – aby nevznikl problém, že při plánované 
revitalizaci se bude muset vstoupit na soukromý pozemek, tzn. domluva 
s vlastníkem, aby byl pozemek dostatečně přístupný 

  Ing. Jiří Vintiška 
- ukazuje na mapě pozemek MČ a pozemek 330/50, o jehož odkoupení žádají 

manželé Levičkovi; pozn. – je možno uzavřít smlouvu o přístupu na pozemek 
Mgr. Lenka Kubcová, PhD. 
- pozn. majetkoprávní vztahy a získání stanovisek vlastníků pozemků, to je největší 

překážka revitalizace 
Ing. Jiří Vintiška  
- navrhuje nechat usnesení v původní podobě a toto všechno řešit ustanovením 

v kupní smlouvě 
V 19,50 hod. vyhlásil starosta Ing. Lochman 15minutovou přestávku. 
Zasedání zastupitelstva opustila Ing. Dita Švarcová, přítomno je celkem 19 zastupitelů.  
 
  Ing. David Rezek navrhuje doplnění usnesení:  

- Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice ukládá Radě MČ vyřešit v kupní 
smlouvě otázky připravované revitalizace Mratínského potoka. 

 
Usnesení: Z-7/10/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje prodej pozemku parc. č. 
330/50 (orná půda) v obci Praha, k. ú. Miškovice o velikosti 81 m², který byl 
oddělen z pozemku parc. č. 330/41 o velikosti 5346 m² na základě geometrického 
plánu č. 508-134/2011, který vypracoval Ing. Milan Řezník dne 1. 11. 2011 a 
Katastrální úřad pro hlavní město Prahu potvrdil dne 14. 11. 2011 pod číslem 
4124/2011 za cenu 300.000,- Kč manželům JUDr. Václavovi a Ing. Věře 
Levičkovým, bytem V Lipkách 797/23, Praha 5 – Slivenec, PSČ 154 00 . Kupní 
cena bude splatná po podpisu kupní smlouvy, před podáním návrhu na vklad 
vlastnického práva do katastru nemovitostí.  
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice ukládá Radě MČ vyřešit v kupní 
smlouvě otázky připravované revitalizace Mratínského potoka. 
       Pro:   19 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 
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K bodu 11.  
Dodatek ke zřizovací listině  ZŠ Dr. E. Beneše 
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj:  Mgr. Jana Kopecká  
 
- Mgr. Jana Kopecká informovala o žádosti ředitele ZŠ Mgr. Martina Střelce na uzavření dodatku ke 
zřizovací listině, který se bude týkat okruhu doplňkové činnosti, konkrétně činnosti zájmových 
kroužků.  
 
Rozprava:   Ing. David Rezek 

- dotaz, zda z této doplňkové činnosti bude vyplývat nějaký příjem 
Mgr. Jana Kopecká   
- pokud ano, tak pro základní školu  

 
Usnesení: Z-7/11/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice schvaluje pořízení dodatku (č.10) 
Zřizovací listiny ZŠ Dr. Edvarda Beneše. Jedná se o doplnění čl. XI. Okruh 
doplňkové činnosti o bod: „Provoz (činnost) zájmových kroužků pro žáky 
Základní školy Dr. Edvarda Beneše“. 
       Pro:   18 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   1 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
Na zasedání zastupitelstva se vrátila Ing. Dita Švarcová, přítomno je 20 zastupitelů. 
 
 
K bodu 12.  
Upravení zasedacího pořádku  
Předkládá: zastupitel  
Zpravodaj:  Ing. David Rezek  
 
- Ing. David Rezek přednesl zastupitelstvu návrh usnesení na upravení zasedacího pořádku: 
Zastupitelstvo městské části 
 1) Ukládá radě Městské části Praha – Čakovice: 
  a. Upravit uspořádání a zasedací pořádek zastupitelstva MČČ tak, aby: 

i. Zastupitelé byli uspořádání dle jejich svobodné vůle, nejlépe po 
politických stranách/uskupeních. 

ii.  Tvar zasedání byl uspořádán do tvaru písmene „U“ orientovaným 
otevřenou částí směrem k vyvýšenému podiu (radě MČ). 

iii.  Umožnit v rámci diskuze reagovat zastupitelům i z místa, bez nutnosti 
přecházet k řečnickému pultu, například instalací přenosného 
mikrofonu.  

2) Pověřuje: 
a.  Radu městské části Praha – Čakovice realizovat navržené uspořádání od 

následujícího jednání ZMČ. 
 
 
Rozprava: Mgr. Jiří Slavík 

- pozn. – ještě se bude schvalovat jednací řád, návrh na schvalování tohoto usnesení 
až po jednacím řádu 
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  Ing. Jiří Vintiška 
- protinávrh usnesení:  
Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice ukládá připravit návrh zasedacího pořádku a 
umožnit v rámci diskuze reagovat zastupitelům i z místa, bez nutnosti přecházet 
k řečnickému pultu, například instalací přenosného mikrofonu.  

  Ing. David Rezek 
  - pozn. – princip návrhu – jiné uspořádání stolů  
 
- hlasování o protinávrhu usnesení: 
Usnesení: Z-7/12/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice ukládá připravit návrh zasedacího 
pořádku a umožnit v rámci diskuze reagovat zastupitelům i z místa, bez nutnosti 
přecházet k řečnickému pultu, například instalací přenosného mikrofonu.  

        Pro:   13   
        Proti:    0 

       Zdržel se:   7 
       Nehlasoval:   0 
Protinávrh usnesení byl schválen. 

 
 
K bodu 13.  
Zjišt ění právního stavu ve věci provedených terénních úprav (skládky) v Miškovicích na p.č. 
303, 304, 243/1 a 364/1, označované jako nedokončená stavba bikrosového hřiště  
Předkládá: zastupitel 
Zpravodaj:  MUDr. Karel Černý  
 
- MUDr. Karel Černý promítl zastupitelům a veřejnosti prezentaci s komentářem, týkající se provozu, 
financování a požadavků na vybudování oficiálního bikrosového hřiště a dále prezentaci současného 
stavu pozemku; dále přednesl návrh usnesení.   
- návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Čakovice ukládá Radě MČ: 

1. Zjistit právní stav, vč. právní moci rozhodnutí příslušného stavebního úřadu ve věci  
provedených terééních úprav na p.č. 303 a části pozemků 304, 243/1 a 364/1 v k. ú. 
Miškovice (dále jen „skládka“). V případě nabytí právní moci rozhodnutí a v případě, že 
dosud nedošlo k jeho ev. promlčení, v této věci zajistit bezodkladně vykonatelnost tohoto 
rozhodnutí. 

2. Zajistit řádnou ochranu majetku zasaženého skládkou a to jejím odstraněním na 
sousedních pozemcích a zajistit obsah skládky před sekundární erozí a dalším sesypáním 
skládkového materiálu na sousední pozemky p.č. 304, 243/1 a 364/1. 

3. Zajistit vstup na skládku tak, aby se zamezilo nežádoucí deponii sekundárního 
odpadu v jejím prostoru. 

  4. Informovat o plnění úkolů uložených v bodech 1 až 3 ZMČ průběžným způsobem.    
  
 
Rozprava:   Mgr. Lenka Kubcová, PhD. 

- v krajině existují různé výsypky, různé skládky, zpravidla netoxického materiálů, 
které jsou osídlovány druhy zoologickými nebo botanickými, které by v okolní 
přírodě nedokázaly existovat; existuje celá řada studií, že tyto osídlovací a 
sukcesivní procesy na výsypkách obohacují krajinu 

- miškovická skládka je velmi zarostlá, jsou zde náletové křoviny, nějaké 
společenstvo travin; v případě, že by se jednalo o toxickou skládku, tak by situace 
vypadala úplně jinak 
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- na stránkách občanského sdružení se dočtete, že je zde možná pyrit,  že jsou zde 
skladovány černé sutě, síra apod.; pyrit oxiduje na vzduchu, mění se na sloučeniny 
síry a posléze na kyselinu sírovou; ta odtéká do povrchových i podzemních vod a 
ničí všechno živé; v tomto případě by to byl velký ekologický problém 

- z toho všeho plyne návrh na zjištění odborného rozboru vlastností této skládky 
(pokud by byl doklad a dokument o tom, že je to toxická skládka, pak by jednání o 
jejím odstranění a likvidaci bylo jistě důraznější i snazší) 

Ilona Bervicová 
- informace o historii změn vlastníků dotčených pozemků 
MUDr. Karel Černý 
- pozn. – rada by mohla vydat souhrnnou zprávu, celkové shrnutí 
Ing. David Rezek 
- pozn. – vlastník, který toto prodal, ať investuje peníze, které utržil, do odstranění 

této skládky  
Ilona Bervicová 
- existuje kupní smlouva mezi TJ FC Miškovice a firmou Salay a dále smlouva o 

dílo mezi firmou Salay a společností Realistav; byly udělány sondy, rozbory ještě 
nejsou hotové 

Ing. Alexander Lochman 
- dotaz – kolik to bude stát 
MUDr. Karel Černý 
- je třeba urgentně zjistit, jaký je právní stav této věci; zda je možno získat nějaké 

zdroje z fondu na ochranu prostředí 
Miroslav Hrubý 
- techn. poz. – odhad odstranění skládky byl v roce 2000 50 mil. Kč 
MUDr. Karel Černý 
- návrh na odstranění – zmapování současného právního stavu 
Mgr. Lenka Kubcová, PhD. 
- dotaz na pí. Bervicovou na sondy, které mají být na skládce provedeny; sondy 

musí provádět odborná firma; z vrtů se provádí „výluh“, z něho rozbor; jedna 
sonda stojí zhruba 2000,- Kč 

Mgr. Jiří Slavík 
- souhlas s provedením sond; protinávrh – zastupitelstvo ukládá radě, aby nechala 

provést příslušný průzkum nebo zjistila výsledky od firmy, která jej už provádí 
- návrh na odložení hlasování 
MUDr. Karel Černý  
- akutní záležitost - první je třeba zjistit právní stav věci; vlastníci pozemků by měli 

zabezpečit příjezd bránou, aby se zamezilo dalšímu navážení odpadu 
Ing. David Rezek 
- souhlas s s p. Černým 
Ing. Alexander Lochman 
- navrhuje vytvoření pracovní skupiny ve věci bikros – skládka a objednání sond 
MUDr. Karel Černý 
- zabránit další deponii odpadu; protinávrh původního návrhu – změnit znění bodu 
č. 2 nebo bod 2 vypustit  

Mgr. Jiří Slavík 
- pokud by tam bod č. 2 nebyl, bylo by to hlasovatelnější 
MUDr. Karel Černý  
- navrhuje protinávrh protinávrhu svého návrhu usnesení 
 
  

Starosta Ing. Alexander Lochman vyhlásil pětiminutovou přestávku. 
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Usnesení: Z-7/13/11 
Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice ukládá radě MČ: 

1. Zjistit právní stav  (vč. právní moci rozhodnutí příslušného stavebního úřadu ve věci  
provedených terénních úprav na p.č. 303 a části pozemků 304, 243/1 a 364/1 v k. ú. 
Miškovice - dále jen „skládka“). 

2. Vstoupit do jednání s příslušným orgánem státní správy k provedení opatření 
k zamezení vstupu na pozemky. 

3. Zadat akreditované laboratoři provedení analýzy materiálu skládky v rozsahu 
analýzy výluhu z hlediska zjištění event. toxického obsahu materiálu skládky. 

4. Informovat zastupitelstvo o plnění úkolů uložených v bodech 1 - 3 průběžným 
způsobem.    

        Pro:  20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
K bodu 14.  
Vedení silničního okruhu kolem Prahy městskou částí Praha Čakovice 
Předkládá: zastupitel  
Zpravodaj:  Ing. David Rezek   
 
- Ing. David Rezek promítl prezentaci s komentářem navrhované severní části okruhu kolem Prahy, 
vedoucí městskou částí Praha – Čakovice a přednesl návrh usnesení 
 
- návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice  
1) Souhlasí: 

a. s požadavkem na řešení ochrany obyvatel Městské části Praha – Čakovice 
před negativními vlivy plánovaného silničního okruhu kolem Prahy 
(SOKP), zejména obyvatel Třeboradic a Miškovic. 

b. s požadavkem na definování souboru požadavků Městské části Praha – 
Čakovice k ochraně jejich obyvatel městské části a jejich prosazování 
v rámci zastupování Městské části Praha – Čakovice při projednání SOKP. 

 
2) Ukládá radě Městské části Praha - Čakovice: 

a. pravidelně informovat ZMČ o postupu projednání umístění SOKP ve 
vztahu k MČ Praha – Čakovice 

b. sestavit pracovní skupinu ze zastupitelů, zástupců komisí a veřejnosti pro 
definici požadavků MČ Praha – Čakovice k ochraně zájmů obyvatel 
městské části a přizvání zástupců pracovní skupiny k projednání SOKP. 

 
3) Pověřuje: 

a. starostu Městské části Praha – Čakovice iniciovat sestavení pracovní 
skupiny a kontrolovat práci sestavené pracovní skupiny. 

  
Rozprava:   Ing. Jiří Vintiška 

- informoval o jednáních, která proběhla v této věci: 
Ing. Vintiška + primátor HMP Doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 
Ing. Lochman + ministerstvo dopravy 
Ing. Vintiška – pracovní schůzka městských částí MČ Praha – Vinoř, MČ Praha 19 
(Kbely), MČ Praha 9, MČ Praha – Čakovice  
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Mgr. Jiří Slavík    
- starostové všech okolních městských částí psali petici ministrovi, je podpis našeho 

starosty chyběl 
- postrádá informace, s jakým výsledkem dopadla jednání, plně souhlasí s pracovní 

skupinou, která se tímto bude zabývat 
Ing. Alexander Lochman  
- ne všichni starostové se k petici připojili; za Čakovice nemohlo být podepsáno, 

starosta neměl zmocnění ani rady, ani zastupitelstva 
- byla zadána analýza dopravy, analýza řešení, na základě které zjistíme, je-li tento 

okruh nutný či vhodný a jaké existují varianty, aby byl minimalizován případný 
negativní dopad městského okruhu na naši městskou část   

MUDr. Karel Černý  
- severní část okruhu by byla duplicitní (stejná jako je Vysočanská radiála), tzn. 

miliardové náklady na stejný typ okruhu ve vzdálenosti cca 5 km 
RNDr. Miroslav Marada, PhD.  
- dle informací techniků z ČVUT z dopravní fakulty se tento úsek bude dělat jako 

poslední, je nejméně připravený z celého okruhu 
- návrh spolupráce se Středočeským krajem; okruh jev gesci  Ředitelství silnic a 

dálnic (staví ho stát, nikoliv město)   
- komise – souhlas, umožní načerpat další potřebné argumenty 
  

 
 
Usnesení: Z-7/14/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice  
1)Souhlasí: 

a.  s požadavkem na řešení ochrany obyvatel Městské části Praha –       
 Čakovice před negativními vlivy plánovaného silničního okruhu      
 kolem  Prahy (SOKP), zejména obyvatel Třeboradic a Miškovic. 

b.  s požadavkem na definování souboru požadavků Městské části Praha  
     – Čakovice k ochraně jejich obyvatel městské části a jejich     
     prosazování v rámci zastupování Městské části Praha – Čakovice při    
     projednání SOKP. 

 
2)Ukládá radě Městské části Praha - Čakovice: 

a.  pravidelně informovat ZM Č o postupu projednání umístění SOKP ve                      
     vztahu k MČ Praha – Čakovice 
b. sestavit pracovní skupinu ze zastupitelů, zástupců komisí a veřejnosti 

pro definici požadavků MČ Praha – Čakovice k ochraně zájmů 
obyvatel městské části a přizvání zástupců pracovní skupiny 
k projednání SOKP. 

 
3)Pověřuje: 

a.starostu Městské části Praha – Čakovice iniciovat sestavení pracovní 
skupiny a kontrolovat práci sestavené pracovní skupiny. 
     Pro:  20 

       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno.  
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K bodu 15.  
Nakládání s veřejným majetkem. Zajištění transparentnosti majetkových dispozic 
Předkládá: zastupitel   
Zpravodaj:  Miroslav Hrubý  
 
- Miroslav Hrubý přednesl svůj příspěvek týkající se koupě pozemků v bývalém areálu cukrovaru a 
navrhl dvě usnesení: 
 Zastupitelstvo MČ Praha – Čakovice si pro období od současné doby do roku 2014 vyhrazuje 
rozhodování o všech, zejména majetkových záležitostech, které nejsou zákonem o hl. m. Praze 
výslovně vyhrazeny radě.   
 
 Zastupitelé MČ Praha – Čakovice ukládají radě, aby k příštím rozhodováním zastupitelstva ve 
smyslu naplnění odpovědnosti zastupitelů při rozhodování o majetkových dispozicích zpracovali 
souhrnný seznam a zveřejnili dosud všechny platné závazky MČ Praha – Čakovice. 
 
Rozprava:   Ing. Jiří Vintiška  

- dotaz na Ing. Zemanovou – vedoucí OŽPaMp, zda nemá ten znalecký posudek  
Ing. Alexander Lochman 
- rada je určena k tomu, aby běžné záležitosti rozhodovala sama; záležitosti, o 

kterých mluví pan Hrubý, prošly zastupitelstvem, takže odpovědnost zastupitelů 
tam byla 

Miroslav Hrubý   
- rada má danou pravomoc jen v něčem a ve všem ostatním zastupitelstvo 
Ing. Jiří Vintiška 
- porovnává dva posudky – jeden na 24 milionů, druhý na 38 milionů Kč; dle Ing. 

Zemanové nejsou v prvním posudku oceněny všechny pozemky, které byly 
koupeny; nicméně pozemky byly koupeny za 16,2 mil. 

Miroslav Hrubý  
- návrh na doplnění usnesení: ...pověřuje tenhleten kontrolní výbor 
Ing. Alexander Lochman 
- pan Hrubý tedy navrhuje usnesení: Zastupitelstvo pověřuje kontrolní výbor 

prověřením těchto smluv. 
Miroslav Hrubý 
- nikoliv smluv, ale způsobu rozhodování samosprávy, protože se dovolávám 

zákona stanoviska Ministerstva vnitra o vyhrazené pravomoci radě a jejím 
překračování. 

Bc. Blanka Klimešová 
- pozn. k panu Hrubému – aby napsal přesné znění usnesení   

 
Starosta Ing. Lochman navrhuje krátkou přestávku. 
 
  Miroslav Hrubý 

- protinávrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ pověřuje kontrolní výbor Zastupitelstva MČ kontrolou smluv a 
procesů vedoucích k jejich uzavření na pozemky v areálu bývalého cukrovaru. 
Návazně, aby kontrolní výbor prověřil další nakládání s tímto majetkem.  
Upřesnit pozemky v tomto usnesení je obtížné. Je jich asi 16.  

   Upravený návrh: 
Návazně, aby kontrolní výbor prověřil další nakládání s pozemky uvedenými 
v kupní a výpůjční smlouvě. 

  Ing. Jiří Vintiška 
  - technická pozn. – místo výpůjční smlouva – smlouva o výpůjčce 
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- konečné znění usnesení:  
Usnesení: Z-7/15/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice pověřuje KV ZM Č kontrolou 
smluv a procesů vedoucích k jejich uzavření na pozemky v areálu bývalého 
cukrovaru. Návazně aby KV prověřil další nakládání s pozemky uvedenými 
v kupní smlouvě a smlouvě o výpůjčce.      
       Pro:   20 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
K bodu 16.  
Jednací řád zastupitelstva  
Předkládá: rada MČ  
Zpravodaj:  Bc. Blanka Klimešová   
 
- Bc. Blanka Klimešová přednesla návrh usnesení k nově zpracovanému jednacímu řádu 
zastupitelstva (viz materiál ZMČ). 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice: 
1)   revokuje usnesení Z-10/2/08 ze dne 4. srpna 2008. 
2)   schvaluje jednací řád, který nabývá účinnosti dne 7. prosince 2011 s výjimkou čl.   
     4 odst. 4 věta druhá a čl. 17 odst. 2, které nabývají účinnosti 30. června 2012. 

Rozprava:   Mgr. Jiří Slavík    
- časové omezení diskusního příspěvku je považováno za neetické 
- protinávrh usnesení – navrhuje vypustit čl. 10 odst. 5 

  Bc. Blanka Klimešová 
- formulace není diskriminační, rozprava trvá nejvýše 3 minuty a řeečnická doba se 

prodlouží o další 3 minuty 
 Ing. Alexander Lochman 

- důležitější je slušnost před jednacím řádem, záleží na řízení zastupitelstva, nikdy 
nikdo nebyl „utlačován“ nebo krácen na čase svého příspěvku 

 MUDr. Karel Černý 
- pozměňovací návrh k článku 2 – závaznost jednacího řádu 

původní  ...jednací řád je závazný pro členy zastupitelstva... 
nově ...jednací řád je závazný pro jednání zastupitelstva... 

- pozměňovací návrh k článku 8 – pořad jednání 
pevně stanovené termíny zasedání – návrhy bodů do programu 15 dní předem 

- pozměňovací návrh k článku 9 – zahájení zastupitelstva – usnášeníschopnost 
Zastupitelstvo je schopno se usnášet, je-li přítomna nadpoloviční většina. 

- pozměňovací návrh – doplnit 
        Kontrola plnění usnesení zastupitelstva a činnosti rady  

Bc. Blanka Klimešová 
- odpovědi na návrhy MUDr. Černého mu byly zaslány 

 Mgr. Jiří Slavík 
- navrhuje vypustit odst. 5 z čl. 10 

 Ing. Alexander Lochman 
- není trváno na limitu 3 minut, může to být 5, 10, 15 či bez limitu 
- k termínům zastupitelstva – jsou odsouhlaseny usnesením rady na celé 

nadcházející pololetí  
MUDr. Karel Černý 
- zásadní je článek o tom, že zastupitelstvo má přímo v povinnosti kontrolovat radu 

a rada má naopak povinnost pravidelně informovat zastupitelstvo o své činnosti 
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 Mgr. Jiří Slavík 
 - návrh usnesení zní: Vypouští se čl. 10 odst. 5 

    
hlasování o protinávrhu Mgr. Slavíka: 
 „Vypustit z návrhu jednacího řádu zastupitelstva čl. 10 odst. 5“.  

Pro:  19 
       Proti:    1 
       Zdržel se:   0 
       Nehlasoval:   0 
Návrh byl přijat. 

 
 
hlasování o doplnění usnesení – MUDr. Černý: 
 „Přidat bod Kontrola plnění usnesení zastupitelstva a činnosti rady“ 

       Pro:    4 
       Proti:    3 
       Zdržel se:  13 
       Nehlasoval:   0 
Návrh  nebyl přijat. 

 
 
hlasování o původním návrhu usnesení včetně protinávrhu Mgr. Slavíka: 
Usnesení: Z-7/16/11 

Zastupitelstvo městské části Praha – Čakovice: 
1)   revokuje usnesení Z-10/2/08 ze dne 4. srpna 2008. 
2) schvaluje jednací řád, který nabývá účinnosti dne 7. prosince 2011 s výjimkou 
čl. 4 odst. 4 věta druhá a čl. 17 odst. 2, které nabývají účinnosti 30. června 2012.  
       Pro:   19 
       Proti:    0 
       Zdržel se:   1 
       Nehlasoval:   0 
Usnesení bylo schváleno. 

 
 
K bodu 17.  
Diskuse zastupitelů 
- bez příspěvků 
   
Závěr  
Starosta Ing. Alexander Lochman se se všemi rozloučil, poděkoval zastupitelům i veřejnosti, popřál 
všem krásné a klidné vánoční svátky a ve 23,20 hod. ukončil zasedání zastupitelstva. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Radek Štefanič  …………………………… 
 
  
    Jaroslav Pokorný  …………………………… 

 
 
 
 

Ing. Alexander Lochman 
starosta 



Rada MČ rozpočtová opatření č. 4
tabulka č. 1
ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ V ROCE 2011 - zvýšení rozpočtu
PŘÍJMY
Věc č.dok Su Au OdPa Pol Zj Uz Orj Org MD Dal poznámka
poplatek za užívání veř.prostr. 231 0  1 343 1000 800 000,00 Kč      
poplatek ze vstupného 231 0  1 344 1000 12 000,00 Kč        
poplatek z ubytovací kapacity 231 0 1 345 1000 100 000,00 Kč     
poplatek za provozování VHP 231 0 1 347 1000 170 000,00 Kč     
správní poplatky 231 0  1 361 1000 500 000,00 Kč      
přijaté pojistné náhrady 231 0 3 612 2 324 800 1 450 000,00 Kč   
sankční platby 231 0 6 171 2 212 900 180 000,00 Kč     Byty Čakovice
příjmy z úroků 231 0 6 310 2 141 1000 70 000,00 Kč        
   
  
Celkem      3 282 000,00 Kč   
VÝDAJE  

Věc č.dok Su Au OdPa Pol Zj Uz Orj Org MD Dal poznámka
studená voda  231 0 3 111 5 151 400 30 000,00 Kč        MŠ stočné ze střech
ostatní služby  231 0 3 111 5 169 400 100 000,00 Kč      MŠ služby
opravy a údržba 231 0 3 111 5 171 400 201 000,00 Kč      MŠ opravy
ostatní služby 231 0 3 113 5 169 400 65 000,00 Kč        ZŠ služby
neinv.transf.škol.práv.osob. 231 0 3 113 5 333 400 89 000,00 Kč        mzda učitele v nultém ročníku
sportovní zařízení 231 0 3 412 6 171 600 500 247 000,00 Kč      sluneční folie, sněhové zábrany
neinv.transf.škol.práv.osob. 231 0 3 119 5 333 400 715 249 200,00 Kč      DDM mzdy
činnost místní správy 231 0 6 171 6 121 900 1 000 000,00 Kč   investiční akce
nová MŠ  231 0 3 111 6 121 400 5  1 300 800,00 Kč   Něvská

3 282 000,00 Kč   
 

Rozpočet zvýšen na příjmové i výdajové části rozpočtu o 3 282 000,- Kč  



tabulka č. 2
ROZPOČTOVÉ ÚPRAVY V ROCE 2011 přesuny v rámci rozpočtu  

Věc č.dok Su Au OdPa Pol Zj Uz Orj Org MD Dal poznámka
ostat.zálež.předšk.výchovy  231 0 3119 5331   400 715 410 600,00 Kč-      DDM
nová MŠ  231 0 3111 6121 400 5 410 600,00 Kč      Něvská
využití volného času dětí 231 0 3421 5169 400 24 7 000,00 Kč          čištění žlabů Cirkus
využití volného času dětí 231 0 3421 5171 400 24 4 000,00 Kč          drobná údržba Cirkus
ostat.zálež.předšk.výchovy 231 0 3119 5331 400 715 11 000,00 Kč-        DDM
služby peněžních ústavů 231 0 6320 5163 1000 50 000,00 Kč        povinné ručení
služby peněžních ústavů 231 0 6310 5163 1000 50 000,00 Kč-        poplatky banka
            
CELKEM  -  Kč                   



Příloha č. 1
Odměny - rok 2011

číslo VÝBORY A KOMISE Kč
1 předseda kontrolní výbor - Ing. Jaroslav Jelínek - Kč           

Roman Šemík 1 900 Kč    
Miroslav Hrubý - Kč            
Jan Pollák 2 100 Kč    
František Jirout 2 100 Kč    
Radek Štefanič - Kč            
Jaroslav Černý 1 900 Kč    

2 předseda Finan ční výbor - Ing. Dita Švarcová - Kč           
Danuška Bossanyiová 3 000 Kč    
Pavel Kott 2 000 Kč    
Ing. Michal Motyčka - Kč            
Mgr. Hana Kociánová 3 000 Kč    

3 předseda komise školská - Mgr. So ňa Černá    2 000 Kč    
Mgr. Ester Lochmanová 1 600 Kč    
Ludmila Vargová 1 600 Kč    
Mgr. Martin Střelec 1 600 Kč    
Ing. Renata Merhautová 1 600 Kč    

4 předseda komise pro bezpe čnost a dopravu - Bc. Daniel Škovran 2 000 Kč    
Michaela Petříková - Kč            
Tomáš Dubský 2 000 Kč    
Jaroslav Šimáček 2 000 Kč    
Dalibor Macko 2 000 Kč    

5 předseda komise pro rozvoj a infrastrukturu - Jaroslav Pokor ný - Kč           
Ing. Miroslav Petřík 1 500 Kč    
Ing. arch. Pavel Šmíd 1 500 Kč    
Sandra Pokorná 1 500 Kč    
Jiří Vintiška st. 1 500 Kč    

6 předseda komise pro sport a t ělovýchovu - Pavel Kott 2 000 Kč    
Miloš Vojáček 1 000 Kč    
David Kalivoda 1 000 Kč    
Ljuba Straková 1 000 Kč    

7 předseda komise pro podporu podnikání - Roman Hnik 1 000 Kč    
Jaroslav Černý 500 Kč       
Karel Kubíček 500 Kč       
Ing. Jan Rosenkranz 500 Kč       
Roman Urban 500 Kč       

8 předseda komise bytová a sociální - Jana Kosová    - Kč           
Bc. Blanka Klimešová - Kč            
Eva Hýblová 2 000 Kč    
Jaroslava Krákorová 1 000 Kč    
Ivana Pokorná 1 000 Kč    
Marcela Neumanová 1 000 Kč    
Nataša Špačková 1 000 Kč    
Erik Majringer - Kč            
Marie Kofláková 2 000 Kč    

9 předseda komise kulturní - Ivana He řmánková    - Kč           
Bc.Vladimíra Jakimeczková 3 300 Kč    
Helena Volková 3 300 Kč    
Ing. arch. Nina Hedwic Mainerová - Kč            
PhDr. Danuše Hrazdírová - Kč            
Ing. Dita Švarcová - Kč            



10 předseda komise životního prost ředí - MUDr. Karel Černý - Kč           
Daniela Zástěrová 2 500 Kč    
Hana Antošíková 2 000 Kč    
Ing. Josef Polák - Kč            
Petr Krunt 500 Kč       
Jitka Nápravníková - Kč            
Ing. Renata Vášová 500 Kč       
Tomáš Kopecký - Kč            
Ivana Černá - Kč            
Ing. Jan Klouda 1 000 Kč    
Ing. arch. Pavel Vávra - konzultant - Kč            

11 předseda komise pro Miškovice - Ing. David Rezek - Kč           
MUDr. Dalibor Hrůza 1 000 Kč    
MUDr. Marie Získalová 1 000 Kč    
Bc. Jana Mádrová 1 000 Kč    
Mgr. Soňa Černá 1 000 Kč    

12 předseda komise pro T řeboradice - František Kazda 2 000 Kč    
Květoslava Reisingerová 1 000 Kč    
Robert Novák 1 000 Kč    
Miroslav Zelenka 1 000 Kč    
celkem 76 500 Kč  

Odměny předsedů komisí, kteří nejsou zastupitely navrhne RADA MČ

28.11.2011


